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Czy faktycznie dbamy o środowisko korzystając z samochodów elektrycznych? Pytanie jest
uzasadnione, bo w Polsce 80% energii elektrycznej wytwarza się z węgla. Jakie trudności
napotykają właściciele samochodów z tym rewolucyjnym napędem? Oczywiście niski zasięg
tych pojazdów i brak stacji do ładowania. Ale kto właściwie te stacje powininen budować?

Eksperci przyznają, że ze względu na niskie
marże na energii, nie jest to inwestycja
korzystna z punktu widzenia biznesowego. Czy
samorządy powinny tu odpowiedzieć na
potrzeby aut elektrycznych? Przecież pojazdy
elektryczne to dziś zaledwie promil, a publiczne
pieniądze winny służyć całemu społeczeństwu.

Tego typu pytania padały podczas konferencji "Elektryczne pojazdy. Fakty, mity, rzeczywistość",
która odbyła się wczoraj w Zespole Szkół Samochodowych w Bydgoszczy. Konferencję objął
patronatem prezydent miasta.



Pełna relacja z tego niezwykle interesującego spotkania już wkrótce w portalu warsztat.pl.
Zapraszamy!
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